
 

Beretning fra Brugerrådet for 2016 

Af formand Ulla Flyvholm formand for brugerrådet 

 

I 2016 har vi fået yderligere 2 repræsentanter fra rideskolen i brugerrådet. 

Der er kommet meget ros til rideskolen for kvaliteten af undervisning. Der er pæn belægning på 

rideskolen. 

År 2016 bød på agility med stor tilslutning, arbejdsweekend, stævner, julearrangement og høstfest. 

Høstfesten påtænker vi også at holde i 2017 og håber at alle vil hjælpe til at dagen bliver en rigtig god 

dag. 

Stor tak til vores overskudsforældre, som stadig står for onsdagsspisning, ryttermærker mv. 

Der er stor tilslutning til vores stævner, som klubben holder og vi har selv mange ekvipager som 

deltager. 

 

Brugerrådet med medlemmer og suppleanter fra klub og rideskole ser ud som følger for 2017: 

Ulla 

Lasse 

Regitze 

Karina 

Natalia 

Lene 

Marianne 

Norah 

Emilie 

Sofie 

Leah 

Agnete 

Tanja 

Charlotte – som deltager som leder for ridecentret    

 


